
 
Referat bestyrelsesmøde i Hårup - Elev dagtilbud 
Tidspunkt: onsdag den 13.01.2021 - kl. 18.45– 20.00 
Sted: På Teams, mødet er efter aftale med Christoffer afkortet en del, da det afvikles via Teams 
 
OBS: Afbud skal ske på mail eller tlf. til Marianne 
 
Deltagere:   
Forældrerepræsentanter: Asbjørn Andersen - Møllehuset, Christoffer M. Madsen– Todbjerg børnehus, 
Rikke Bruun Pedersen – Hårup Børnegård. Louise Fredsøe - Krokodillehaven 
Medarbejderrepræsentanter: Malene Sørensen - Møllehuset, Inge Pedersen – Todbjerg Børnehus 
Dagtilbudsleder: Marianne Brøndum Svenningsen.  
 
Referent: Asbjørn 
 

Tidsramme: Punkt: Referat 
 

Pkt. 1 
18:45 – 18:50 

Godkendelse af 
dagsorden 
 

Herunder kommentar til sidste møde samt punkter til 
evt. 
Referat er vedlagt fra sidste bestyrelsesmøde. 
Godkendt 

Pkt. 2 
18:50 – 19:10 

Nyt fra afdelingerne Repræsentanterne fra hver afdeling fortæller lidt om 
hvad der rører sig hos dem. 
Hårup:  

- Stort fokus på corona, fordi det påvirker 
dagligdagen, og det påvirker personalet i 
afleveringssituationer 

- Afventer håndværker til at lave halvtag 
- Få opdateret komme/gå-tiderne, så de passer 
- Fokus på socialkapital og PDE 
- Der er nye ansættelser på vej i vuggestuen 
- Elcykler er blevet indkøbt, og bringer glæde. 

Todbjerg 
- Også her er der fokus på Corona, og på 

hvordan forældrene kunne hjælpe personalet 
- En henstilling til at bruge mundbind 
- Snakkede også socialkapital og PDE om sprog.  
- Har fokus på indkøring af to børn på samme 

tid 
- Glade for deres nye el-cykler, og børnene er 

glade. Derudover, så bringer også en ny 
sandkasse glæde for børnene 

- Kan godt mærke corona-bekymringerne – 
men der bliver holdt sammen 

Møllehuset.  
- Snakkede om PDE på tværs af huset. Det 

samme tema er blevet valgt. Blandt andet for 



at styrke sammenholdet på tværs af 
institutionen 

- Snakkede om corona – Blandt andet om brug 
af mundbind, hvor det blev konkluderet ikke 
at opfordre til noget pt.  

Krokodillehaven 
- Corona fylder en del. Hente/bringe 

situationen foregår udenfor, hvilket nogle 
forældre kan opleve lidt udfordrende, mens 
medarbejderne ikke har oplevet det sådan 

- Snakkede ansættelser, og der er kommet 
nogle gode medarbejdere, der starter nu her 

- Lena er lige startet som ny pæd. Leder, 
hvilket er svært i denne tid på grund af at 
corona betyder, at man ikke har så tæt 
kontakt med forældrene 

- Fortsætter fælles frugtordning, der bliver 
suppleret med bla. knækbrød 

- Hærværk på legepladsen fylder også. 
Pkt. 3 
19:10 - 19:30 
 

Status på 
Coronasituationen 

- Alle børn bliver afhentet og afleveret udenfor.  
- Todbjerg Børnehus var totalt nedlukket i en 

periode i en periode pga. Corona. Møllehuset 
af har to gange nedlukket forskellige stuer 
også på grund af corona. 

- Kun i Løvstikken bliver børn afleveret 
indenfor med mundbind – og det skyldes at 
det alle er i indkøring.  

- Der er blevet indkøbt visir til medarbejderne, 
der kan vælge at bruge det, hvis de føler sig 
mere tryg ved det.  

- Stor fokus på afstand mellem alle også 
mellem medarbejderne.  

- Medarbejderne har virkelig håndteret 
situationen godt her i dagtilbuddet. En helt 
utrolig flot indsats.  

- Markant færre børn i Hårup Børnegård end i 
de andre institutioner i øjeblikket, pga af 
Corona anbefalinger. fremmødet i 
dagtilbuddet omkring 85 % i øjeblikket. 

- Der er lidt kritik af måden der bliver 
kommunikeret oppe fra systemet. 

- Der er krisemøder en gang om ugen – mindst. 
Der bliver arbejdet på at nedbringe det ydre 



pres på institutionerne. Alt skal give mening i 
forhold til den virkelighed, vi er i nu.  

- En del ting bliver skubbet for at have fokus 
på, at hverdagen skal fungere så godt så 
muligt.  

Pkt. 4 
19:30 – 19.40 
 

Økonomi Orientering om det afsluttede budget samt budget 
for 2021, herunder orientering om manglende adm. 
leder. 
Siden sidst er den adm. Leder rykket videre til et nyt 
job et andet sted. Der bliver slået en stilling op i den 
kommende tid. Der kommer hjælp fra Lisbjerg indtil 
der er fundet en løsning.  
2020 ser ud til at lande flot med et plus. Og det er på 
trods af at der bliver investeret i en masse forskellige 
ting som cykler, halvtage mv.  

Pkt. 5 
19:40 – 19:50 
 

Ny hjemmeside, Aula og 
kommunikation 

Hjemmesiden er færdig, men den er ikke 
offentliggjort endnu. Den er klar og kommer om lidt. 
Børneintra overgår til AULA til maj. PC’er og 
Chromebooks er også udskudt til maj.  

Pkt. 6 
19:50 – 20:00 
 

Evt. og korte 
informationer 

Skolebyggeriet NYE undervejs, og der en 
styregruppe, som dagtilbuddet er en del af, fordi der 
er planlagt endnu ny institution, i forbindelse med 
skolebyggeriet. Rikke er blevet spurgt om hun vil 
være med bedømmelsesudvalget sammen med 
Marianne, og det er hun valgt til. 
Malene er blevet valgt til arbejdsgruppen. Hun har 
deltaget i denne tidligere 
Løvstikken er åbnet og har pt. 13 børn 
Ann fra krokodillehaven har fået sprogvejlederudd. 
Og bliver fremover frikøbt til at vejlede personalet 
omkring sprogproblematikker. På sigt drejer det sig 
om to dage om måneden.  
Der er blevet søgt 25.000 kroner fra en 
medborgsskabspulje (coronarelateret), Hvis 
ansøgningen bevilliges, går pengene til varmelamper 
i teltene, der er blevet opsat i forbindelse med 
corona.  
Stor positiv fremgang i socialkapitalundersøgelsen, 
og det er på trods af corona. Den bliver præsenteret 
på et kommende møde.  
 

 
 

  

 
 

Punkter til kommende 
møder: 

 



Social kapital, læreplan 
 
               
                                                           Venlig hilsen  
Christoffer Møller Madsen                                                   Marianne Brøndum Svenningsen         
Formand for bestyrelsen                                                 Dagtilbudsleder    
cmmadsen89@gmail.com       masve@aarhus.dk  

                                         Mobil: 4185 9188                                                   
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